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Abstract (en)
In the thread-changing device with a knotter for knotting a new thread to an old thread (30) during a thread change, to guarantee the formation of
a secure knot and for reliable knotting, a thread compensation zone of fixed maximum length, leading via a pivoting arm (23) with a defecting roller
(24) and having a preceding briefly actuable compensating thread brake (21), and a clamping hook (14) combined with scissors for cutting the new
thread after the tightening of the knot by means of the clamping hook (14) are provided. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Fadenwechseleinrichtung mit Knotvorrichtung zum Anknoten eines neuen Fadens an einen alten Faden (30) bei einem Fadenwechsel
sind zur Gewährleistung der Bildung eines festen Knotens und zur sicheren Knotenbildung eine über einen Schwenkarm (23) mit Umlenkrolle
(24) führende Fadenkompensationsstrecke festgelegter Maximallänge mit einer vorgesetzten, kurzfristig betätigbaren Kompensator-Fadenbremse
(21) und ein mit einer Schere kombinierter Klemmhaken (14) zum Schneiden des neuen Fadens nach dem Festziehen des Knotens mittels des
Klemmhakens (14) vorgesehen.
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